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Voorstel: Motie noodzaak verbreding A67 

  

De raad van de gemeente Geldrop-Mierlo in vergadering bijeen op: 6 juli 2023 

  

Onderwerp: 

Motie noodzaak verbreding A67 

  

De Raad, 

gehoord de beraadslaging over de strategie 2024-2027 en de kadernota, 

Constaterende dat: 

- _ Minister Harbers (Infrastructuur en Waterstaat) op 23 juní in een brief aan de Tweede Kamer 

heeft laten weten dat hij prioriteit geeft aan onderhoud van bestaande wegen en eerdere 

plannen voor uitbreiding van wegen voor onbepaalde tijd zijn uitgesteld; 

- De A67 ook valt in de categorie projecten die voor onbepaalde tijd zijn uitgesteld 

Overwegende dat: 

_ _ De A67 een belangrijk onderdeel vormt in de achterlandverbinding tussen enerzijds het Ruhr- 

gebied in Duitsland en anderzijds de havens van Rotterdam en Antwerpen; 

- _ A67 hierdoor het hoogste aandeel vrachtverkeer kent van het Nederlands rijkswegennet; 

- _ A67 onderdeel uitmaakt van de robuuste randen van Brainport Eindhoven; 

- _ Daardoor de doorstroming op de A67 onlosmakelijk verbonden is aan ontwikkelingen in 

Brainport Eindhoven en de uitdagingen in het kader van de schaalsprong die deze regio 

komende jaren moet gaan maken. Er moeten duizenden woningen worden gebouwd met 

daaraan gekoppeld veel extra werkgelegenheid. Deze opgave maakt een geactualiseerde 

mobiliteitsagenda noodzakelijk, waarbij het creëren van goed functionerende robuuste randen, 

zoals een goede doorstroming op de A67, een absolute randvoorwaarde is; 

- _ De huidige A67 niet voldoet aan de landelijke richtlijnen voor het ontwerp van autosnelwegen; 

- _ Als gevolg van de hoge belasting en de huidige vormgeving, de A67 onveilig is en er 

regelmatig zware ongevallen plaatsvinden, waarbij vaak vrachtauto's zijn betrokken. Deze 

hebben grote impact op de bereikbaarheid van Brainport Eindhoven; 

- _ Het omliggende wegennet hierdoor onevenredig zwaar wordt belast; 

- _ Rijkswaterstaat de Planuitwerking voor de verbreding van de A67 geheel heeft stopgezet, 

waardoor ook de uitwerking van de diverse varianten ook is gestopt; 
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Van meníng dat: 

- _ Het besluit van minister Harbers haaks staat op de eerdere vastgestelde Structuurvisie 

voor verbreding van AS7, die bekrachtigd is door de Tweede Kamer; 

. _ het noodzakelijk is dit onderwerp te agenderen voor het Bestuurlijk Overleg (BO) Brainport 

en het BO MIRT met de minister van Infrastructuur en Waterstaat; 

- het bovendien noodzakelijk is om de formele Planuitwerking voor de A67 te continueren 

Verzoekt het college: 

- ervoor zorg te dragen dat een snelle verbreding van de A67 opnieuw op de agenda komt 

in het MRE met de intentie dt ook te agenderen n het BO Brainport en het BO MIRT; 

. _ deze motie te zenden aan andere gemeenteraden in het MRE met het verzoek eenzelfde 

uitspraak te doen. 

  

en gaat over tot de orde van de dag. 

  

Ondertekenjp en naam: 

GroenLinkg | 
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